
Vaše sdělení č. j. HRA/06852/24/Taj/Tajch mi podle zákona neposkytla žádnou relevantní informaci, a

proto se na Vás obracím novou žádostí s následujícími dotazy:

1. na základě jakého dokumentu bylo větrání školky vyhodnoceno jako více než nedostatečné.

Městský obvod je povinen nakládat s finančními prostředky daňových poplatníků podle jasně daných

pravidel a nenítedy Vámi uváděný postup legitimní.

Předpokládám, že budete mít tendenci mi odpovědět, že daný problém neumíte posoudit, ale i tento

přístup k nakládání s pěnězi občanů je nezákonný, a proto Vás žádám podle výše uvedeného zákona o

poskytnutí podkladů pro "odbornou analýzu", a to původního projektu vzduchotechnického zařízení (dále

jen VZT) a nového projektu VZT, aby bylo možné provést porovnání.

Dále Vás žádám o zaslání kopie:

- stavebního povolení na mateřskou školku;

- kopie zázazného stanoviska krajské hygienické služby k tomuto projektu;

- kopie závazného stanoviska KHS k uvedení stavby MŠ do trvalého užívání.

Děkuji!

 


